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Aan : College van B en W  Zwolle 
Van : Fractie VVD, Aly van der Vegte 
Betreft: Verkeersveiligheid aanpak Blijmarkt / Koestraat  
Datum: 26 september 2016 

 

 

Mondelinge vragen  

De fractie van de VVD heeft middels berichtgeving uit de Stentor, RTV-Oost en een 
email van de direct betrokkenen kennisgenomen van door ondernemers en 
bewoners aan de Blijmarkt / Koestraat in Zwolle ervaren veiligheidsproblemen 
aangaande te hard rijdend doorgaand verkeer. Hierbij hebben zij het initiatief 
genomen om met elkaar en de gemeente te willen praten over eventuele verkeer- en 
veiligheidsmaatregelen voor de verkeersroute Blijmarkt /Koestraat / Binnenstad. 

Vanuit de fractie van de VVD zijn hier hierover volgende vragen: 

1. Is het college op de hoogte van het ervaren verkeersveiligheid probleem door 

te hard rijden op de route Blijmarkt / Koestraat / Binnenstad 

2. Indien ja, is het college met de betrokken ondernemers en bewoners over de 

ervaren veiligheidsproblemen en mogelijke oplossingen in gesprek 

3. Indien nee, wat is de reden dat het college hier (nog) niet met ondernemers en 

bewoners over in gesprek is gegaan 

Namens de VVD-fractie 
Aly van der Vegte 
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Gemeente via email uitgenodigd 

Alle commotie ten spijt is er op de Blijmarkt nog niet zo veel veranderd. Een week na ons bericht 
op Facebook, waarin wij opriepen onze melding bij Veilig Verkeer Nederland te steunen, kwam 
er veel aandacht voor onze kwestie. Een groot artikel in de Stentor, een reportage bij RTV Oost 
en vele nieuwsmedia die het bericht deelden. Op de dag dat de Stentor het nieuws bracht 
hebben wij via e-mail de gemeente uitgenodigd om met de betrokken ondernemers een gesprek 
aan te gaan over de onveilige situatie op de Blijmarkt. Er is tot op heden geen enkele reactie op 
onze uitnodiging gekomen. Ook is er door de gemeente en/of politie geen enkele aktie 
ondernomen. Geen duidelijkere snelheids bordjes, geen snelheid beperkende maatregelen en 
geen verbeterde handhaving. Helemaal niets! We zullen ons nu beraden op eigen initiatieven om 
te voorkomen dat stoere, ongeduldige automobilisten de Blijmarkt gebruiken als circuit. De 
Blijmarkt moet een veilige plek kunnen zijn voor onze gasten en bezoekers! Ondertussen 
hebben reeds 16 personen onze melding bij Veilig Verkeer Nederland gesteund. Dank daarvoor. 
Deze steunbetuigingen zijn in aantal bovengemiddeld. 

 


